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Iva Kubelková 

Moderátorka, zpěvačka, herečka, modelka. V soutěži krásy Miss ČR se 

stala první Vicemiss roku 1996. Byla jednou z tváří pořadu České 

televize Sama doma. Před třemi lety vydala hudební album, na kterém 

se podílel kytarista Michal Pavlíček. Narozena ve znamení Býka. 

 

 

 

 

Martin Prágr 

Tanečník, choreograf a lektor začal s tancem v sedmi letech. Zlatý na 

Mistrovství ČR. Soutěže StarDance se zúčastnil už dvakrát a jeho 

tanečními partnerkami byly biatlonistka Gabriela Soukalová a herečka 

Simona Babčáková. V seriálu České televize Dobré ráno, Brno! si zahrál 

v 6. epizodě. Narozen ve znamení Vah. 

 

 

 

 

Jaký byl váš dojem z prvního společného setkání?  

Iva Kubelková: První dojem byl velmi pozitivní, velmi příjemný, protože oba víme, že nás čeká 

velký kus práce a spousta společně stráveného času. Nedovedu si představit, že by se při 

seznámení někdo na někoho mračil. Myslím, že s Martinem to bude fajn a je skvělé, že už má se 

StarDance zkušenost. 

Martin Prágr: Byl jsem překvapený, Ivu jsem nečekal. V minulých řadách jsem měl dopředu 

nějaké tipy a vždycky mi vyšly. Tentokrát to bylo těžké, protože jsme všichni tanečníci poměrně 

vysocí. A první dojem? Ten byl super. Iva působí jako sympoška. Myslím si, že na sebe bude 

náročná.  

Kolik času chcete věnovat společným tréninkům?  

Iva Kubelková: Někdo mě upozorňoval na to, že ideální trénink trvá čtyři hodiny. Takže jsem 

tuhle představu zkousla a jsem připravená na to, že od srpna budu skoro každý den čtyři hodiny 

trénovat. Když jsem byla malá a nechtěla jsem třeba jíst, tak mi maminka vždycky říkala: Ono si to 

tělo řekne. Myslím, že na tuhle větu si často vzpomenu a až začnu trénovat, ono si pak tělo řekne, 

kolik času tím tréninkem strávím. 

Už máte představu, jak bude vypadat váš první trénink s Ivou Kubelkovou?  

Martin Prágr: Už na seznámení jsem se Ivy ptal, jestli má radši pivo nebo víno. Odpověděla, že 

slivovici, takže přemýšlím, že na odreagování začneme první trénink právě slivovicí. Zatím jsme se 

viděli asi dvacet minut, ale mám pocit, že už ji vlastně znám. Takže si myslím, že úvodní trénink 

bude normální, jako bychom spolu tancovali roky.  


